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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-04-08, § 9 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 8 april 2014 kl. 17.30 – 18.15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 april 2014 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ewa Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande   

Anna Cederschiöld (M)   

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Olof Hermansson Wallentin (FP)  

Johan Fälldin (C)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Möller (M) för Peter Jönsson (M) 

Karin Kellström (S) för Bengt Sandberg (S) 

Suleiman Said (S) för Sonja Pagrotsky (S) 

Daniel Almgren (MP) för Jakop Dalunde (MP) 

 

 
Ersättare: 

Tom Hedrup (M)  

Katja Hessle (M)  

Dani Amso (M)  

Willy Viitala (M)  

Frank Svensson (M)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Maria Öhman (V)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi §§ 1-9, Åse 
Geschwind, Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna 
Wahlström och Pontus Werlinder. Personalföreträdarna Birgitta 
Andersson och Magnus Wallén §§ 1-13, §§ 15-18, §§ 21-22 samt 
borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 
borgarrådssekreteraren Erica Närlinge. 
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 § 9 
Kommunstyrelsen ska genomföra en detaljerad krav- och 
behovsanalys avseende avtalets ändamålsenlighet samt 
fatta beslut om nyttjande av den andra optionsperioden 
till och med 2018-12-31 alternativt genomföra. Remissvar 
Dnr 1.6-120/2014 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande som 

 svar på remissen att överlämnas till finansroteln. 

 
Handlingar i ärendet  

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 15 mars 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Anna 

Cederschiöld m.fl. (M), Johan Fälldin (C), Martin Engman 

m.fl. (S) och Ewa Larsson m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Sebastian Wiklund (V) föreslår att nämnden beslutar enligt 

följande: 

 

1 Att avslå förslaget att förlänga avtalet med Volvo IT i 

 ytterligare två år efter 2017. 

2 Att anföra följande: 

 

Stadens upphandling av gemensam IT-service från Volvo-IT 

har med rätta fått motta mycket kritik. Den genomfördes utan 

föregående behovs- och analys och utan tillräcklig 

kostnadsanalys, vilket även har kritiserats av stadens 

revisorer. För flertalet av stadens bolag och nämnder har 

avtalet inneburit både sämre och dyrare IT-service. För 

exempelvis skolorna har det närmast blivit katastrofalt, då 

utformningen av tjänsterna inte alls anpassats till deras behov.  

 

Vi instämmer med förvaltningen i att det kan vara nödvändigt 

med en gemensam IT-service för staden. Detta konstaterades i 

en utredning redan 2006. Det är däremot inte nödvändigt att 

denna upphandlas av ett privat bolag i Göteborg och vi anser 

att upphandlingen gjordes på ett alltför lättvindigt sätt. Det 

fanns dessutom bara två anbud. Dessa borde ha jämförts med 

kostnaden och effekterna av att driva denna i egen regi och 
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med anpassning till stadens olika behov. En utvärdering av 

upphandlingen har gjorts på uppdrag av SLK, som själva var 

de som ansvarade för upphandlingen. Att man kom fram till 

ett positivt resultat är därför inte helt oväntat. 

 

Vi anser att det bör göras en ordentlig oberoende granskning 

av utfallet av detta avtal för stadens bolag, nämnder och 

förvaltningar. Dessutom bör en utredning göras om 

möjligheten för staden att själv återta ansvaret för sin it-

service. Innan så har skett bör inget beslut tas om att förlänga 

avtalet med ytterligare två år.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer förslagen mot varandra 

och finner att nämnden beslutar enligt förslag från Madeleine 

Sjöstedt m.fl. (FP), Anna Cederschiöld m.fl. (M), Johan Fälldin (C), 

Martin Engman m.fl. (S) och Ewa Larsson m.fl. (MP) 

 
Reservation 

Sebastian Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 

till sitt förslag. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


